

## AEO博客 — 專訪立藝珠寶手藝有限公司

### AEO Blogger – Interview with Nelson Jewellery Arts Co. Ltd

由香港海關製作的「AEO博客」專訪系列，新一輯於今天(2021年10月26日)推出。我們邀請了立藝珠寶手藝有限公司董事長何志佳先生, BBS, JP接受訪問, 何先生分享了公司於2019年申請成為香港認可經濟營運商 (HK AEO) 的經驗, 並透過獲得HK AEO認證提升公司內部管理及供應鏈安全水平, 以及連繫全球AEO網絡開拓區內及環球商機。



The new episode of "AEO Blogger" produced by C&ED was released today (26 October 2021). Mr. Nelson HO, BBS, JP, Managing Director of Nelson Jewellery Arts Co. Ltd, was invited for the interview. He shared his experience on how his company being accredited as Hong Kong Authorized Economic Operator (HK AEO) in 2019 and how the HK AEO Programme helps his company enhance supply chain security management and connect with regional and global business opportunities.



立藝珠寶於1980年在香港創立, 是全球領先的珠寶製造商及出口商。立藝珠寶以創新科技及技術進行鑽石打磨, 並以精湛的手工技術鑲嵌鑽石、寶石及珠寶首飾, 亦是香港第一家引進和採用蠟鑲技術的公司。

Established in Hong Kong in 1980, Nelson Jewellery is a global leading jewellery maker and exporter. Nelson Jewellery applies innovative technologies and techniques in diamond-polishing and exquisite craftsmanship in diamond-/gemstone-setting and jewellery-making. It is also the first company in Hong Kong to introduce and adopt the wax-setting technique.



AEO Blogger 影片已上傳至海關部門網頁及官方YouTube頻道播放, 或掃描此二維碼收看。

The video has been uploaded to C&ED website and the official YouTube channel for broadcasting. You may watch the video by scanning the QR code.



聯絡我們  
Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關供應鏈安全管理科

Office of Supply Chain Security Management  
Customs and Excise Department

